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Protokół nr 2/19
z posiedzenia

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
w dniu 22 stycznia 2019 r.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
komisji dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki. Przewodniczący stwierdził, że
zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności komisji
uczestniczyło 6 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu).
Obrady rozpoczęto 22 stycznia 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:38 tego samego
dnia. Obrady odbyły się w sali Urzędu Miasta (pok. 229).

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. Obecność członków komisji – wg załączonej listy
obecności.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych

i społeczno-gospodarczych;
2. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
3. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
4. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu;
5. Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu;
6. Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu;
7. Ewa Krahl - dyrektor Miejskiego Zespołu Oświaty i Wychowania;
8. Emilia Bandrowska - pracownik Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.
1. Otwarcie drugiej części posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 1 z dnia 7 grudnia 2018 r.
4. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie

zimowe - informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji
w Kędzierzynie-Koźlu (temat wynika z planu pracy).

5. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie
zimowe - informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-
Koźlu (temat wynika z planu pracy).

6. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie
zimowe - informacja przygotowana przez Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji
w Kędzierzynie-Koźlu (temat wynika z planu pracy).

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki odczytał proponowany porządek posiedzenia
.Następnie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6  głosów ,,za”) przyjęła do realizacji ww. porządek
obrad.
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Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz, Andrzej Kopacki, Ireneusz
Wiśniewski, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

BRAK GŁOSU (2),
Katarzyna Dysarz Michał Nowak,

Ad 3.

Przyjęcie protokołu nr 1 z dnia 7 grudnia 2018 r.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że protokół nr 1 został wysłany
wszystkim członkom komisji na pocztę elektroniczną oraz został zamieszczony na ESESJI,
nikt nie wniósł uwag, zapytał czy ktoś obecnie wnosi uwagi do protokołu nr 1/2018.
Wobec braku uwag, poddał pod głosowanie protokół nr 1 z dnia 7 grudnia 2018 r.

Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 1/2018 (6 głosów ,,za”)

Ad 4.
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe -
informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu
(informacja pisemna stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki oddał głos dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu
i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu.

Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu
poinformowała, że komisji została przedstawiona informacja w formie pisemnej oraz plakat.
Plakaty zostały podane do publicznej informacji oraz zostały wywieszone w szkołach.
Poinformowała, że jak co roku jest wielkie zainteresowanie wszystkimi zaproponowanymi
zajęciami sportowymi. W czasie ferii zimowych wejście na lodowisko będzie bezpłatne, cena
biletów na basen zostanie obniżona, proponują również bezpłatne zajęcia z badmintona, tenisa
oraz będzie działać bezpłatna szkółka nauki jazdy na łyżwach. Nad bezpieczeństwem będą
czuwać opiekunowie i animatorzy.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki otworzył dyskusję w sprawie.

Hanna Białas zapytała czy na lodowisku w Kędzierzynie, można wprowadzić wypożyczalnię
łyżew.

Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu
poinformowała, że w Kędzierzynie nie ma miejsca na wypożyczalnię. Należałoby postawić
kontener na łyżwy oraz wymagane jest pomieszczenie na sprzęt do ostrzenia łyżew. Obecnie
trwa już sezon, ale w przyszłym roku  pomyślą rozwiązaniem problemu.

Jacek Król poparł pomysł zaproponowany przez wiceprzewodniczącą Hannę Białas.
Również uważa, że w Kędzierzynie powinna działać wypożyczalnia łyżew. Zapytał o szkółkę
badmintona.
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Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu
poinformowała, że instruktorem w szkółce badmintona, będzie pani Andżelika mistrzyni
Polski, zajęcia będą się odbywać na Hali Śródmieście.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła
ww. informację.

Ad 5.
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe -
informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu
(informacja pisemna stanowi załącznik do protokołu).

Katarzyna Kukolka-Bogocz poprosiła, aby w przyszłości nie organizować komisji w dniu
spotkań Prezydenta Miasta z mieszkańcami osiedli, spotkania się nakładają. Zapytała
dyrektora MOK czy jest możliwość aby raz w miesiącu uruchomić kino w Blachowni. Księża
raz w miesiącu zapraszają na seanse o tematyce religijnej, jest bardzo duże zainteresowanie,
nawet brakuje miejsc siedzących. Proponuje filmy z tematu Kina Konesera, bajek dla dzieci
lub starszych filmów.

Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że jest
to pomysł Miejskiego Ośrodka Kultury dla mieszkańców osiedla Blachownia. Wyjaśnił, że w
Domu Kultury ,,LECH” nie ma projektora cyfrowego, filmy są puszczane z tzw. blue - ray.
Filmy dla dzieci wymagają opłaty drogiej licencji oraz wyświetlania z dysku cyfrowego DCP.
Obawia się wysokich kosztów biletu. Wyjaśnił, że dystrybutorzy w swojej ofercie mają filmy
nowe a nie dysponują starymi. Stare filmy są do wykupienia również pod względem
wykupienia drogiej licencji.

Katarzyna Kukolka-Bogocz poprosiła ponownie, aby rozważyć jej prośbę.
Prosi o zaproponowanie mieszkańcom osiedla Blachownia filmów ,,starszych”, ale w
przystępnej cenie. Może jakieś filmy będą w promocji.

Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że
filmów na Blue-ray jest niewiele. Koszt zakupu takiego filmu jest bardzo wysoki.
Dystrybutor narzuca cenę biletu. W mieście nie ma oferty na kino religijne a MOK jako
jedyny proponuje filmy z tego zakresu, dlatego te seanse cieszą się wielką popularnością.
Poinformował, że kierownik do spraw kina, zajmie się tą prośbą radnej, może znajdzie jakieś
rozwiązanie.

Jacek Król czy wszystkie seanse w kinie Chemik i kinie Twierdza są ekonomicznie
uzasadnione, czy zwracają się ceny za bilety. Czy wpływ ze sprzedaży biletów pokrywa koszt
zakupu filmu. Czy jest możliwość przewiezienia projektora do Domu Kultury ,,Lech”.

Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że
filmy są kupowane od dystrybutorów w pakiecie, na dłuższy czas, koszty zawsze się
zwracają. Wyjaśnił zasady zakupu filmów. Dodał, że nie ma możliwości przewozu projektora,
grozi to uszkodzeniem sprzętu za kilkaset tysięcy złotych.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poprosił Dyrektora Piotra Gabrysza o informacje
dotyczące ferii zimowych.

Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że jest
wielkie zainteresowanie, trwają zapisy na dwa turnusy, zaplanowano ciekawe zajęcia na
miejscu oraz wycieczki do Gliwic (Palmiarnia oraz Teatr Miejski) i Tarnowskich Gór
(Aquapark) oraz do Muzeum Ziemi Kozielskiej.
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła
ww. informację.

Ad 6 .
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe -
informacja przygotowana przez Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu
(informacja pisemna stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki oddał głos Izabeli Migocz – dyrektor Miejskiej
Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu.

Izabela Migocz - dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu
poinformowała, że komisji została przedstawiona informacja w formie pisemnej oraz plakat.
Ferie zimowe odbywają się pod hasłem ,,Ekoferie”. Zajęcia są prowadzone w oddziale i
pododdziałach biblioteki. Na każdy dzień zaplanowano ciekawe zajęcia, proponowane są
zajęcia plastyczne, literacko-plastyczne, gry planszowe, zabawy ruchowe, edukacyjne,
warsztaty ekologiczne, gry, zabawy, quizy ekologiczne. Zajęcia cieszą się dużą
popularnością, są bezpłatne, zawsze przychodzi dużo dzieci i młodzieży.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła
ww. informację.

Ad 7.
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe -
informacja przygotowana przez Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji w Kędzierzynie-
Koźlu (informacja pisemna stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poprosił Emilię Bandrowską - pracownika
Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji o przedstawienie informacji dotyczących ferii
zimowych.

Emilia Bandrowska - pracownik Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji poinformowała, że
komisji została przedstawiona informacja w formie pisemnej. Muzeum Ziemi Kozielskiej
również  przekazuje wszystkie informacje przez Facebook. Obecnie trwają zapisy, oferują
wszystkie potrzebne materiały. Ilość miejsc jest ograniczona ze względu pomieszczenie w
baszcie.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła
ww. informację.

Ad 8.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Jacek Król poprosił o informację dot. organizacji ferii zimowych w szkołach.

Kierownik Bożena Jankowska ustnie poinformowała o planach placówek szkolnych w czasie
ferii zimowych. Jak co roku szkoły przygotowują półkolonie w szkołach, na 8 godzin
dziennie. Półkolonie będą odbywać się w placówkach nr 9, 11, 12, 16, oraz placówce szkolno
przedszkolnej nr 1. Obecnie trwają zapisy, oferują bezpłatnie wszystkie potrzebne materiały
a rodzice pokrywają koszt obiadu lub bilety wstępu do kina. Programy półkolonii zostały już
zgłoszone w kuratorium.

Jacek Król zapytał gdzie są zamieszczone te informacje.

Kierownik Bożena Jankowska poinformowała, że na stronie internetowej Urzędu Miasta.
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Jacek Król odpowiedział, że sprawdza stronę Urzędu Miasta, nie widzi tych informacji.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki przekazał pytanie zadane przez nauczyciela
prowadzącego opiekę nad dziećmi w czasie ferii zimowych, dlaczego proponowane są małe
kwoty, ok. kilkuset złoty.

Kierownik Bożena Jankowska wyjaśniła, że to jest kwota na zakup materiałów plastycznych
lub na nagrody w konkurach, z doświadczenia wie, że te kwoty są wystarczające.
Wykorzystywane są również środki gminne. Za bilety wstępów odpłatności ponoszą rodzice.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych poinformował, że nie zabraknie miejsc, wszystkie dzieci które
zapiszą się na ferie zimowe w szkole, będą zaopiekowane na półkoloniach. Dodał, że dla
grupy pięćdziesięciu dzieci, których rodzice mają niższe dochody, będą organizowane
darmowe kolonie wyjazdowe dla dzieci.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zapytał czy brano pod uwagę zwiększenie kwoty
dla świetlic na wydatki w czasie ferii zimowych. Zapytał o przyszłość świetlic.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych poinformował, że nie wnioskowano o zwiększenie kwoty.
Wyjaśnił, że podpisano umowy z wszystkimi szkołami w których były prowadzone świetlice.
Uważa, że skuteczniejsze są  świetlice prowadzone przez stowarzyszenia.

Hanna Białas, poinformowała, że świetlice również organizują ferie dla dzieci, lecz środki
finansowe świetlice pozyskują samodzielnie, od sponsorów, dzieci miały zapewnione
atrakcje. Co jest bardzo kłopotliwe. Należy zadbać, aby informacje o propozycjach dla dzieci
i młodzieży dot. ferii zimowych dotarły do wszystkich zainteresowanych dzieci, młodzieży.
Zauważyła, że plakaty dot. ferii zimowych oraz innych ważnych wydarzeniach są
wywieszane w szkołach na drzwiach wejściowych.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zapytał, czy jest możliwość, aby sprawozdania z
działalności jednostek za 2018 r. zaplanowane do omawiania w miesiącu marcu, przenieść na
miesiąc luty. Czy jest taka możliwość. Obawia się braków tematów w miesiącu lutym.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych poinformował, że sprawozdania są konstruowane na miesiąc
marzec. Jednostkom trudno będzie je przygotować wcześniej. Wyjaśnił, również, że w
temacie reformy oświaty, zawsze można rozmawiać, pełna sytuacja będzie znana  w miesiącu
lipcu. Poinformował, że Urząd Miasta przeprowadził rozmowy  z Starostwem Powiatowym w
tym temacie, są na poziomie stałych konsultacji. Urząd jest dobrze przygotowany do
wprowadzenia reformy, arkusz informacyjne zostały przygotowane, aby jak najmniej osób
straciło pracę w sensie utraty całego etatu, również część nauczycieli straci część etatów.
Uważa, że Starosta jest przygotowany do współpracy z Urzędem Miasta.

Jacek Król w kontekście reformy oświaty, uważa, że temat jest bardzo ważny. Zamierza
poznać liczy oraz działania Urzędu Miasta. Uważa, że ten temat nie można łączyć z innymi
tematami np. sprawozdaniami.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki wyjaśnił, że temat jest bardzo ważny, ale zostanie
przesunięty na miesiąc marzec, uważa, że w miesiącu lutym będzie za mało informacji.
Komisji zależy na precyzyjnych danych oraz konkretach działaniach.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
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i społeczno-gospodarczych podkreślił, że Urzędu Miasta prowadzi dobre działania,
przygotował się do reformy, planowane zwolnienia będą niewielkie lub marginalne.

Przewodniczący komisji poinformował, że otrzymał pismo ZNP w temacie podwyżek płac.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych poinformował, że jest to odpowiedz Urzędu Miasta, dot. prośby
ZNP o zwiększenie minimalnej podwyżki płac, ponieważ dopłaca się do oświaty. Odpowiedz
urzędu wskazuje, że możliwości  są zamknięte. Uważa, że gmina proponuje wysokie dodatki
za wychowawstwo, kwota 150 zł jest odpowiednia, kwota za wychowawstwo została
wypracowany wspólnie ze starostwem powiatowym. Związki sugerują 180 zł za
wychowawstwo. Dodał, że w ciągu 4 lat nastąpiła podwyżka płac nauczycieli o 25 %, kwota
jest na miarę możliwości budżetowych.

Jacek Król uważa, że zagadnienie powinno być skierowane do powiatu, wskazał błędy w
treści pisma. Nie zapoznał się jeszcze z treścią odpowiedzi.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych poinformował, że autorom pismo zasugerowano błędy. W piśmie
odpowiadającym zaproponowano poprawną pisownię.

Katarzyna Dysarz poinformowała, że nie ma dowolności w wynagrodzeniach nauczycieli,
kwoty wynikają z Karty Nauczyciela i progów, pensje można jedynie zwiększyć
wprowadzając dodatki. W całym kraju są ustalone jedne pensje nauczycieli. Wynagrodzenie
nauczycieli nie zależy do gminy lecz od budżetu państwa i przydzielanej subwencji
oświatowej. Wzrost kwoty subwencji wpłynąłby na wzrost pensji nauczycieli. Gmina dopłaca
60 %. Uważa, że Prezes ZNP powinna kierować pisma do innych instytucji wyżej niż gmina
lub powiat.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych poinformował, że Związek Miast Polskich proponuje, aby pensje
nauczycieli były płacone w całości z subwencji oświatowych. W planach rządu są podwyżki
dla nauczycieli lecz za tym powinna zostać zwiększona subwencja oświatowa, lecz gorzej
kiedy subwencja nie zostanie zwiększona. Uważa, że państwo powinno zabezpieczyć środki
na wypłaty a gmina placówki.

Katarzyna Dysarz przypomniała, że od stycznia nauczyciele otrzymali 5% podwyżkę.

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że nauczyciel są w ciężkiej sytuacji finansowej,
nierówność społeczna jest widoczna. Nauczyciele mają nadzieję, że rząd wprowadzi
podwyżki.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki podsumowując, zaproponował zmianę w planie
pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2019. Zasugerował, aby temat zaplanowany
na miesiąc luty przenieść na marzec. Temat zaplanowany na luty dotyczy wspólnego
posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle oraz Komisji
Edukacji i Promocji Powiatu Rady Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego i ma być
poświęcony współpracy obu szczebli samorządu w obliczu nowych wyzwań będących
skutkiem rządowej reformy oświaty (likwidacji gimnazjów).

Ireneusz Wiśniewski kolejno wypowiedział się w temacie złożonego wniosku oraz
otrzymanej odpowiedzi ,,Analiza i dyskusja nad możliwością stworzenia platformy
informatycznej dot. wszystkich wydarzeń organizowanych w Kędzierzynie-Koźlu”.
Zaproponował, że jest na etapie przygotowywania dokumentów i metrologii do
przeprowadzenia badań potwierdzających tezę, na temat pozyskiwania wiedzy o
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wydarzeniach w mieście. Badania zostaną przeprowadzone w szkołach ponadpodstawowych.
W miesiącu sierpniu poda wnioski z przeprowadzonego badania. Może odpowiedz kierownik
Teresy Głuszek, że dostęp do informacji  o tym co dzieje się w mieście jest powszechny, jest
prawidłowa. Po przeprowadzeniu badań, poda wyniki oraz możliwe, ze odstąpi od realizacji
wniosku.

Jacek Król uważa, że przygotowana odpowiedz na wniosek Przewodniczącego Rady Miasta
to jest dalekie lekceważenie wniosków radnych.

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że Prezydent Miasta przedstawiła odmienne stanowisko do tego
wniosku.

Ireneusz Wiśniewski wyjaśnił, że młody osoby nie czytają gazet, dla nich wiadomości są
pozyskane z Internetu.

Hanna Białas wyjaśniła, że poprała ten wniosek, lecz nie wie czy portal na którym będą
wszystkie informacje o wydarzeniach będzie dobry i czy mieszkańcy się w nim odnajdą, czy
nie będą zalani falą różnych informacji, z wszystkich instytucji, jednostek, przedszkoli, rad
osiedli, szkół itd.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki dodał, że nie tylko młodzież, ale duże grono osób
w średnim wieku, również pozyskują wszystkie informacje z Internetu.

Jacek Król poinformował, że otworzył terminarz wydarzeń na stronie internetowej miasta, na
którym informacji jest niewiele i kończą się w danym tygodniu. Brakuje wydarzeń dot.
przyszłości. Popiera wniosek radnego, uważa, że stworzenie platformy informacyjnej jest
zasadne i potrzebne. Osoby przygotowujące wydarzenia (jednostki, stowarzyszenia, rady
osiedla) wkładają w organizację wydarzeń dużo czasu, pieniędzy, wysiłku i ważne jest by
takie informacje dotarły do jak największej liczby osób.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki, zaproponował, aby w lutym 2019 r. wprowadzić
temat ,,Analiza i dyskusja nad możliwością stworzenia platformy informatycznej dot.
wszystkich wydarzeń organizowanych w Kędzierzynie-Koźlu”. Temat wynika z wniosku
zgłoszonego przez Ireneusza Wiśniewskiego na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i
Sportu w grudniu 2018 r. na który uzyskano pisemną odpowiedź nr IPM.0012.1.2019.
Przewodniczący proponuje zaprosić do dyskusji w tym temacie Kierownik Teresę Głuszek
oraz Kierownika Jacka Bednarka. Stworzenie takiego portalu ma uzasadnienie.

Hanna Białas zapytała inicjatora wniosku, jakie będzie  cel i główne pytanie?

Ireneusz Wiśniewski wyjaśnił, że celem będzie badanie o pozyskaniu informacji. A nie ocena.
Wyjaśnił, że wyniki będą w miesiącu marcu.

Kolejny termin komisji ustalono na 19.02.2019 r. o godz. 16:00.

Ad 9.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki podziękował za aktywne uczestnictwo
w posiedzeniu i o godz. 17:38 zamknął posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

Protokołowała
A. Dworaczek


